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Hubasemaks muutuvad  lasteaiad 
meelitavad linna noori peresid
Sotsialismiajal ehitatud hoo-
netes asuvad Jõgeva lasteaiad 
Karikakar ja Rohutirts muutuvad  
renoveerimise käigus järkjärgult 
märksa tänapäevasemaks.  Ka 
tänavu suvel on tehtud mitmeid 
olulisi remonditöid kõige noore-
matele linnakodanikele mõeldud 
haridusasutustes. Karikakras on 
paigaldatud uued aknad, ehita-
tud kaasaegsemaks tervisetuba, 
logopeedi kabinet ning pesu-
ruum. Rohutirtsus on lõpetamisel 
tänapäevaste elektrisüsteemide 
paigaldamine.

Lasteaed Karikakar juhataja 
Mare Suviste alustas värskema-
te uuendustööde tutvustamist 
akende näitamisest. “Tänavu 
suvel meie maja remontinud 
osaühingu Juta&Kaido ehitus-
mehed panid esimesel korruse 
ette kümme väiksemat akent ja 
kaks trepikoja akent. Nüüdseks 
on meil kõik vanad aknad uute 
vastu välja vahetatud, see või-
maldab ka koridoris paremini 
sooja hoida,” lausus ta.

Tänavu suvel on saanud  
uue väljanägemise ka lasteaia 
logopeedikabinet. “Kahekümne 
kahe aasta vältel, mil meie las-
teaed töötanud on, polnud seda 
tuba remonditud,” ütleb Mare 
Suviste. “Lastetoolid logopee-
ditoas värvis üle meie oma re-
mondimees,” lisab ta.  Vaatame 
koos juhatajaga ka tervisetuba, 
kus on samuti kõik uueks ja nä-
gusaks muudetud. 

“Meditsiiniõed tegelesid 
lasteaias tervisekontrolliga 

ning vaktsineerisid lapsi, mis 
nüüdseks on perearsti tööks. 
Tänased lasteaia tervishoiu-
töötajad teevad aga ennekõike 
terviseedenduslikku tööd,” sel-
gitas Suviste.  Ümberehitus-
tööde tõttu tekkis võimalus ter-
viseblokis avada ka uus ruum, 
mis mõeldud õpetajatele laste-
vanemate nõustamise ja indivi-
duaalvestluste jaoks. 

Täielik uuenduskuur tehti 
ka lasteaia pesuruumile,  mille 
seinu nüüd katavad nägusad 
plaadid ning tänapäevased ma-
terjalid on ka laes ja põrandal. 
“Mõndagi on siin varemgi pa-
randatud ja korrastatud, kuid nii 
ilus kui praegu pole pesuruum 
varem olnud,”  kiidab  Jutta 
Pettai, kes paarkümmend aas-
tat pesnud  Karikakra põnnide 
voodipesu, käterätte ja muudki 
vajalikku. Tal on heameel ka 
kahest uuest pesumasinast ja 
kuivatusmasinast, mis remondi 
käigus pesutuppa toodi.  

“Minu arvates on ehitajad 
remonditöödega igati korra-
likult toime tulnud. Hea on 
vaadata ilusaid värvitoone ja 
tõdeda, et Karikakra maja on 
järjest ilusamaks ja puhtamaks 
saanud. Mõnigi poiss või tüd-
ruk vajab lasteaias põhjaliku-
mat õpetamist ja arendamist. 
Arvestades seda  pean oluli-
seks, et logopeeditoas on nüüd 
oma toas igati nõuetekohased 
töötingimused,” ütles lasteaia 
hoolekogu esinaine Angeelika 
Põldes. 

“Peaasi, et raha oleks ning 
Karikakra uuendamine jätkuks 
ka edaspidi,” lausus kahe lapse 
ema.

Lasteaias Rohutirts jätkati 
tänavu elektrisüsteemide kaas-
ajastamist, millega  möödunud 
aastal teisel korrusel alustati. 
“Tänavu on teoksil sedalaadi 
töid esimesel korrusel nii rüh-
matubades, saalis, koridoris kui 
ka teistes ruumides. See töö on 
hädavajalik, sest senised elekt-
riseadmed on ajale jalgu jää-
nud ega sobi kokku tänapäeva 
eeskirjadega. Uued halogeen-
lampidega valgustid vastavad 
aga igati tervisekaitse nõuetele,” 
lausus lasteaia majandusjuhata-
ja Rein Kaste. Elektritöid laste-
aias Rohutirts teostab osaühing 
TAA Elekter.

“Ootasime uusi valgusteid 
juba ammu, sest senised valgus-

tid jätsid toad hämaraks. See 
omakorda mõjus kahjulikult 
laste silmadele. Mänguliseks 
tegevuseks ja õppimiseks on 
aga vaja ka korraliku valgust,” 
rääkis liitrühma õpetaja Ene 
Kund.

Jõgeva abilinnapea Aare 
Olgo sõnul on tänavu remon-
ditöödeks lasteaias Rohutirts 
miljon krooni ja Karikakras  
360 000 krooni.. “Aastatel 
2008-2009 on plaanis mõlemad 
lasteaiad täielikult renoveerida. 
Praegu on selleks koostamisel 
põhjalik tehniline projekt mak-
sumusega üle miljoni krooni. 
Kaunid ja hubased lasteaiad 
meie kodulinnas on üks kri-
teeriume, millest sõltub noorte 
perede otsus elada Jõgeval ning 
rajada siia oma kodud,” toonitas  
ta. 

JAAN LUKAS

Lähenevaks Jõgeva linna juu-
beliks on koostamisel Jõgeva 
linna ajalugu kajastav raamat. 
Raamatu koostamisega tegelev 
töögrupp peab vajalikuks anda 
elulooline ülevaade mitmetest 
linnale olulistest inimestest. 
Linna raamatusse on praegu-
seks  pakutud järgmisi isikuid, 
kes vääriksid juubelitrükises 
oma lehekülge ehk lähemat 
tutvustust: Betti Alver, Kaarel 
Hermlin, Enn Kippel, Ilmar 
Kruusamäe, Martin Lall, Jüri 
Leesment, Taisto Liivandi, Alo 
Mattiisen, Johannes Nahkur, 
Aleksander Oras, Asta Paeveer,  
Ants Paju, Jüri Pastarus, Valdur 
Rajalo, Lianne Saage-Vahur, 
Kaarel Tetsmann, Eino Veskis, 
Johannes Võsu, Maret Oja.
Koostajad paluvad siinkohal 
kõigi linnakodanike  kaasabi, et 
väärikad linnakodanikud saaks 
raamatus oma lehekülje. Oma 
ettepanekutest palume teada 
anda hiljemalt 15. septembriks 
2007. a. Ettepanekud palun teha 
kas kirjalikult aadressil Suur tn. 
5, Jõgeva 48306 Märgusõna 
„Linna raamat” või telefonil Jõ-
geva linnavalitsuse kultuuritöö 
peaspetsialistile Maie Puusepa-
le tel. 776 6505

Kes vääriks oma 
lehekülge linna 
raamatus?

Jõgeva linna 
PARGIJOOKSU  ja 

RATTASÕIDU
etapid toimuvad 
kümnes vanuse-

grupis.

Distantsid 200–2000 meetrit

Registreerimine

kell 16.30 Piiri pargis.

11. september 2007
Pargijooksu 1. etapp kell 

17.00

Jõgeva linna tervisepäev.

18. september 2007
Pargijooksu 2. etapp kell 

17.00

25. september 2007
Pargijooksu 3. etapp kell 

17.00

2. oktoober 2007

Rattasõidu 1. etapp kell 

17.00

9. oktoober 2007
Rattasõidu 

2. etapp kell 17.00

Jutta Pettail on vastremonditud pesuruumis nüüd palju mugavam oma tööd teha.

Uued pesu- ja kuivatusmasinad kergendavad tublisti 
lasteaiatöötajate tööd.

Algav kooliaasta 
Jõgeval
Kooliaasta algus on peredes 
seotud alati suurte kulutustega. 
Eelmise õppeaasta tossud-sus-
sid on väikeseks jäänud ja katki 
kulunud ning vajavad kindlasti 
uuendamist. Lisaks tuleb lapse-
vanematel osta hulk pliiatseid, 
vihikuid ja palju muud vajalikku. 
Kõik põhikooli õpilased saavad 
algaval õppeaastal tasuta koo-
litoidu ja töövihikud riigieelar-
velistest vahenditest.  Et kooli-
aasta algus tuleks valutumalt ka 
gümnaasiumiõpilaste peredes, 
on Jõgeva Linnavalitsus vastu 
võtnud rea korraldusi:
1. 10.-12. klassi õpilastele,  kelle 
elukohaks rahvastikuregistris 
01.09.2007 seisuga on märgitud 
Jõgeva linn, kompenseeritakse 
töövihikute maksumus.
Jõgeva Gümnaasiumi ja Jõgeva 
Ühisgümnaasiumi õpilaste töö-
vihikute maksumus kantakse 
üle koolide arvelduskontole 
vastavalt koolide poolt esitatud 
töövihikute maksumusele ja 
õpilaste nimekirjadele.
Väljaspool Jõgeva linna õppi-
vatele õpilastele kompensee-
ritakse töövihikute maksumus 
lapsevanema vastavasisulise 
avalduse alusel. Koos avalduse-
ga esitada ka  kooli teatis, mil-
les peab kajastuma töövihikute 
maksumus. Avaldusi võetakse 
Jõgeva Linnavalitsuses vastu 
1. oktoobrini 2007 ja kompen-
satsioon kantakse üle hiljemalt 
1.novembriks 2007.
2. Kõigile Jõgeva Gümnaasiu-
mis ja Jõgeva Ühisgümnaasiu-
mis õppivatele 10.-12. klasside 
õpilastele võimaldatakse 3. sep-
tembrist – 21.detsembrini 2007 
tasuta koolilõuna. Koolilõuna 
arvestuslik maksumus on 10 
krooni päev ühe õpilase kohta, 
mis kaetakse koolilõunaks ette-
nähtud tasandusfondi eraldiste 
arvelt.
3. Esimesse klassi astuva lap-
se toetus on  2007.aastal 1000 
krooni ja seda on õigus saada 
lapsevanemal või eestkostjal 
juhul, kui tema enda ja koolimi-
neva lapse elukoht on Eesti rah-
vastikuregistri andmetel Jõgeva 
linn. Toetuse taotlejate avaldusi 
võetakse vastu Jõgeva Linnava-
litsuses 01. septembrist kuni 20. 
septembrini.
 Esimesse klassi astuva lapse 
toetuse väljamaksmise korral-
dab linnavalitsuse sotsiaaltöö 
peaspetsialist lapsevanema 
avalduse ja Jõgeva Gümnaasiu-
mi ning Jõgeva Ühisgümnaa-
siumi esimeste klasside õpilaste 
nimekirjade alusel. Väljaspool 
Jõgeva linna esimesse klassi 
astuja puhul tuleb taotlejal esi-
tada vastava kooli teatis lapse 
arvamise kohta esimese klassi 
õpilaste nimekirja. 
Toetus kantakse taotleja arvel-
duskontole Jõgeva Linnavalit-
suse korralduse alusel hiljemalt 
10. oktoobril.

HELLE KAJASTE,
haridustöö peaspetsialist
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Per aspera ad astra

  Olen kõige targem inimeste hulgas,
  seetõttu ma tean, et ma ei tea midagi.
         /Sokrates/

Sügishämarus on vähehaaval varjutamas päevavalgust. 
Heitliku loomuga suvi on loovutamas teed värvikirevale sü-
gisele ja saagikale õuna-aastale. Aias puult potsatusega pu-
denevad õunad püüavad taas kord tähelepanelikule vaatlejale 
tõestada Newtoni poolt avastatud gravitatsioonijõu olemas-
olu. Avastus sai võimalikuks tänu õpetlase oskusele vaadelda 
ja mõista loodust ning kogetust õigeid järeldusi teha.

Tee harituseni viib läbi hariduse omandamise pika ja kee-
rulise tee. Noortel on hea õpinguteel olles tunda riigi ja oma-
valitsuse tuge. Juba Vana-Kreeka askeetlikult tünnis elanud 
filosoof Diogenes on öelnud: „ Iga riigi kohustuseks on harida 
noori”. 

Meie linna koolides on võimekad pedagoogid ning seetõt-
tu on siit võimalik saada edasiõppimiseks hea baasharidus. Pa-
kume omaltpoolt mitmeid täiendavaid soodustusi;  esmakoo-
liminejad saavad ranitsatoetuse, kompenseerime töövihikute 
ostmist, käesoleva aasta lõpuni võimaldame ka gümnaasiumi-
astme õpilastele tasuta koolitoidu jne.  Igal aastal püüame leida 
vahendeid õppeasutuste renoveerimiseks.  Lasteaiad ja koolid 
on selgi suvel saanud sammukese võrra paremaks ja kaasaeg-
semaks. Gümnaasiumidele liisiti uued bussid, mis võimalda-
vad õpilastel ja õpetajatel mugavalt ja turvaliselt sõita. 

Juba kuusteist aastat on olnud võimalik omandada haridust 
vabas Eestis. Mõned päevad tagasi tähistati taasiseseisvumise 
päeva, lehvisid rahvuslipud ja  peeti kauneid  kõnesid.   Päeval 
kodulinnas  ringi uidates  jäi aga  kohati mulje, et  sini-must-
valget päikese ja tuule meelevalda nii mõnedki tuua ei soovi. 
Kesklinna südames leidub aga hoone, mis  pole iseseisvusajal 
vist  kordagi rahvuslippu näinud. Mine tea , ehk  põeb alaväär-
suskompleksi?

Kõik siin ilmas on siiski muutuv ja usume, et paremuse 
poole. Igal aastal omandavad euroopaliku hariduse ja mõt-
lemisviisi järjest uued põlvkonnad noori. Loodame, et vähe-
haaval muutuvad inimeste arusaamad maailmast ja enda osast 
selles euroopalikumaks. 

Soovin kõigile õppuritele visadust ja raugematut huvi 
teadmiste varasalve sukeldumisel. Ehk 
leidub teiegi seas oma Newton, kellele 
õuna pähe kukkumine ei tähenda pelgalt 
muhku pealael, vaid inspiratsiooni uutele 
avastustele, mis muudavad maailma. 

Toredat kooliaastat soovides
VIKTOR SVJATÕSEV,

linnapea 

Jõgeva on Kultuuriministeeriu-
mi filminõuniku Meelis Muhu 
andmetel ainus maakonnakeskus 
Eestis, kus ei näidata kino. Nüüd 
on aga selles osas muutusi oodata 
- nimelt saab Jõgeva riigieelarvest 
eraldatud rahaga osta kaasaegse 
kalli kinotehnika. 

Kinost on väga huvitatud 
just noorem publik. Jõgeva koo-
lide õpilased on näiteks oma eel-
misel aastal linnavalitsuse palvel 
kirjutatud esseedes  Jõgeva ühe 
olulisema puudusena märkinud 
kino puudumist. Kuna ka Jõgeva 
linna arengukavas ja koalitsioo-
nilepingus on kirjas plaan kino 
näitamine Jõgeval taaselustada, 
siis otsis linnavalitsus selleks 
võimalusi. 

Abilinnapea Kalmer Laini 
poolt algatatud mitmete arute-
lude tulemusel jõuti järeldusele, 
et mõttekas oleks taotleda ki-
notehnika soetamiseks toetust 
riigi käest, samas kinonäitamise 
asukoha osas mõttetalgutel väga 
head lahendust ei leitud. 

Eelnevate läbirääkimiste ja 
korraliku projektitaotluse alusel 
eraldaski Kultuuriministeerium 
programmi „Kino tuleb tagasi” 
raames Jõgeva linnale 1 miljon 
8 tuhat krooni. Linnavalitsus 
korraldas avatud hanke kinoteh-
nika soetamiseks. Hanke võitja 
Marvex Production OÜ pai-
galdab vastavalt lepingule no-
vembri lõpuks kultuurikeskuse 

Koostöös Jõgeva Maakonna 
alaealiste komisjoniga on Jõgeva 
Linnavalitsus mitu aastat korralda-
nud lastele seikluspäevi. Ürituse 
eesmärgiks on olnud läbi uute 
kogemuste, väärtuste ja normide 
omandamise ära hoida korduv-
süütegude toimepanemist. 

Kahel eelneval aastal toimus 
Jõgeva linna kuriteoennetuslik 
päev Kuremaal. Sel aastal kor-
raldasime seikluspäeva Otepääl, 
millest võtsid osa 16 Jõgeva linna 
last ja Jõgeva linna laste hoole-
kande komisjoni liikmed. 

Päev algas Otepää Seiklus-
pargis, kus kuuel erineva raskus-
astmega rajal oli võimalik proo-
vile panna oma julgus, tasakaal, 
otsustusvõime ja oskus teha 
meeskonnatööd. Pärast mitme-
tunnist rassimist sai kohalikul 
lõkkeplatsil küpsetada vorste, 
vahetada muljeid ja puhata.  

Tenniseväljakud täiendavad 
spordilinnakut ja tervisespordi 
võimalusi
Spordi- ja terviseliikumise areng saab meie elus järjest suurema 
tähtsuse. Igaüks peab leidma omale meeldiva harrastuse. Jõgeva 
linna staadionil ja selle ümbruses on käima lükatud Jõgeva lin-
na tervisepäevade sari.  Staadion koos teiste spordiväljakutega 
moodustab korraliku spordilinnaku. Kui kõik plaani ja sooviko-
haselt läheb, siis järgmisel aastal võivad seal valmida uued ten-
niseväljakud. Detailplaneeringu järgi on see kavandatud vana 
koolimaja (Aia 34) ja endise internaadi (Piiri 1c) vahelisele ala-
le. Projekteeritakse kolm väljakut. Projekt on septembri alguses 
valmis ja siis tuleb rahastamisallikad leida. Oma panuse annab 
Jõgeva linn, lisa loodame toetusprojektist, sponsoritelt ja Eesti 

Tennise Liidult. Kohtumine liidu pre-
sidendi Urmas Sõõrumaaga andis ka 
selleks lootust. Koostöös tenniseliiduga 
soovime anda tennise arengule Jõgeva 
linnas uue hoo. Linnarahva jaoks uus ja 
atraktiivne spordiala toob tervisespordi 
juurde kindlasti uusi harrastajaid. Ten-
nise eestvedaja Jõgeval Tenniseklubi 
Artemis, eesotsas Hillar Sibulaga, on 
igatahes uueks väljakutseks valmis.

Tervislikku sügist soovides 
KALMER LAIN
Jõgeva abilinnapea
kalmer@jogevalv.ee

Seikluspäev andis lastele uusi kogemusi
Tagasiteel külastasime Lõu-

na Politseiprefekuuri Tartu Po-
litseiosakonda. Meid võttis vastu 
Noorsoopolitseigrupi Prevent-
sioonitalituse Korrakaitseosa-
konna komissar Marina Paddar, 
kes tutvustas politseimaja ning 
oma tööd. Saime ka uudistada 
majas üleval olnud näitust erine-
vatest relvadest.

Viimasena külastasime Tartu 
Vanglat. Meid võttis vastu sot-
siaaltöötaja Helle Nõmmiksaar, 
kes tutvustas vangla töökorral-
dust ja kinnipeetavate olukorda. 
Saime näha eeluurimisosakon-
da, kirikut ja raamatukogu. Koh-
tusime ka kahe kinnipeetavaga, 
kes rääkisid oma elust vanglas 
ja kellele lapsed said võimaluse 
küsimusi esitada.

Jõgeva linna laste hoolekande 
komisjon

Jõgeval hakatakse taas kino näitama

saali kino näitamiseks vajaliku 
uue kinotehnika. Komplekti 
tähtsamad osad on projektor, 
heliprotsessor, kõlarid ja ekraan. 
Ma ise pean oluliseks ka sellega 
kaasnevat lisavõimalust – uut 
helisüsteemi on võimalik nimelt 
rakendada ka mikrofonist, CD 
või DVD mängijast tuleva heli-
signaali võimendamiseks.

Alljärgnevalt arutlen ma dis-
kussiooni tekitanud kino asuko-
ha üle. Mitmete inimeste arvates 
ei ole kultuurikeskuse saal just 
sobivaim koht kino näitamiseks 
(vaata nt Tiit Tõnts „Veel kord 
kinost Jõgeval”, 5. juuli Voore-
maas). Ühelt poolt sellepärast, 
et see on linna esindussaal, mille 
toole ja põrandat võivad kinokü-
lastajad määrida, teisalt hoone 
niigi suure hõivatuse pärast. Väi-
detakse, et parim lahendus oleks 
kino jaoks eraldi juurdeehituse 
tegemine. Olen ka ise tegelikult 
kõigi nende väidetega põhimõt-
teliselt nõus, aga siinkohal tekib 
küsimus maksumaksja raha ots-
tarbekast kasutamisest. 

Kino ei majanda ennast pi-
letitulust ise ära, seda on näida-
nud analoogse suurusega linna-
de kogemus (Valga, Tapa). Kino 
plaanime näitama hakata esialgu 
ühel päeval nädalas pühapäe-
viti. Ka sellisel juhul peab linn 
aastas kino tegutsemiseks peale 
maksma summa suurusjärgus 50 
000 - 100 000 krooni. Seda näi-
tavad meie arvestused eeldusel, 
et kinopilet maksaks 30 krooni. 

Kui kino jaoks ehitada eraldi 
juurdeehitus tõusva põrandaga, 
mida kasutatakse suures osas 
ainult selleks, et seal paaril-kol-
mel õhtul nädalas kino näidata, 
siis läheks see maksumaksjale 
juba väga kulukaks. Arvestama 
peab nii juurdeehituse ehitus-
hinna (praeguste hindadega ehk 
ligikaudu  8-10 miljonit krooni) 
kui ka ülalpidamiskuludega. Ma 
arvan, et enamus Jõgeva linna 
elanikke ei peaks seda maksu-
maksja raha otstarbekaks kasu-
tamiseks. 

Lahendusena kaugemas 
perspektiivis näeme, et pärast 
planeeritava uue huvikeskuse 
valmimist Aia 34 vanas koolima-
jas (mis võiks juhtuda ehk 2011.
a) kolib kino üle selle hoone teise 
korruse saali. Sellega arvestame 
juba hoone renoveerimise käi-
gus (tõusvad astmed, akustika 
lahendus, pimendavad akna-
katted, jms). Muide, ka praegu 
soetatava kinotehnikaga on  juba 
kaasas täiendav optikakomplekt, 
mis on arvestatud Aia 34 hoone 
saali jaoks. See saal on kino näi-
tamiseks  just sobiva suurusega 
ja hea asukohaga koolide lähe-
duses. 

Tahtsin veel pisut tutvustada 
Tapa kino kogemust, millega ole-
me käinud kohapeal tutvumas ja 
mis on meie situatsiooniga mit-
meski mõttes sarnane. Tapa kino 
asub kultuurikojas (nii nimeta-
takse seal kultuurikeskust), sama 
saali kasutatakse nii teisipäeva 
õhtuti toimuvateks kinoseans-
sideks kui ka kõigiks muudeks 
üritusteks, mis hoones toimu-

vad. Tapa kultuurikoja direktor 
ja kino vaimne hing Arvo Silla 
on veendunud, et kino ja kultuu-
rikoda saavad koos eksisteeri-
da. Kinokultuurist algab noorte 
kokkupuude kultuurikojaga ja 
kultuuriga laiemas mõttes. 

Kino on näidatud Tapal juba 
1993. aastast ja Silla sõnul pole 
selle aja jooksul saalis veel ühtegi 
tooli  lõhutud. Tõsi, toole tuleb 
ehk senisest sagedamini pesta ja 
põrandalt korjata rohkem rämp-
su, aga sellega tuleb leppida. 
Kinokultuuri tuleb tema sõnul 
kasvatada - Tapal kulus selleks 
umbes pool aastat, kui kadusid 
pahatahtlikud vahelehüüded fil-
mi ajal. Ka külastajate arv kasvab 
ajaga. Tapa kultuurikojas pole 
kohvikut, küll lubatakse noortel 
kinoga lahutamatult kaasas käi-
vad Coca-cola ja pop-corn saali 
kaasa võtta saali. 

Tapal kinoga tutvumine oli 
ka meiega kaasas olnud Jõgeva 
kultuurikeskuse inimestele jul-
gustav kogemus, et nii on või-
malik. 

Kokkuvõtvalt, Jõgeva ei ole 
nii suur linn, et kino näitamine 
siin ennast majanduslikult ära 
tasuks, seda suurem on rõõm, 
et riigieelarvest eraldatud raha-
ga saab linn osta kaasaegse kalli 
kinotehnika. Loodan väga, et 
kinokülastajad võtavad  omaks 
kultuurikeskuse saali, austa-
vad puhtust ja korda, nii saavad 
jõgevlased endale uue põneva 
vaba aja veetmise võimaluse.  

ERKI TEDER,
arenduse peaspetsialist

Õppeaasta algus pakub tasuta     
filmielamust
Õppeaasta alguse puhul toimub teisipäeval,              
4. septembril 2007 Jõgeva Kultuurikeskuse pargis  
väärtfilmide õhtu vabas õhus. 
Kell 18.30  algab koguperefilm „Heidi“. (Saksamaa, 2000). 
Kell 20.30  algab Prantsuse-Itaalia koostöös 2005. aastal 
valminud film „Kõik nähtamatud lapsed“. Film on mõeldud 
vanemale koolieale ja täiskasvanutele. 
Üritus on TASUTA.
Vihma korral palume jälgida täiendavat reklaami.
Kaunist filmielamust!

Otepää seiklusrada andis võimaluse enda proovile-
panekuks.


